

a. Raffle Draw Terms and Conditions:

- Raffle Draw Campaign period from 01-March-2024 until 15 -April-2024
- Salary Transfer is a must to qualify for the Raffle Draw
- All new to SIB and existing customers since 2020 who avail any of the mentioned products/services during the campaign period are eligible for the Raffle Draw
- The Draw will be held under the supervision of Department of Economic Development
- 1 chance equals one entry in the Raffle Draw
- Sharjah Islamic Bank will notify the winner of Raffle Draw by sending him/her a notice to the latest updated address or contact them to the latest updated contact details maintained with Sharjah Islamic Bank
- The prize will be handed over to the winning customer after the Raffle Draw date, and the prize will be handed over to the Economic Department if not handed over to the customer within 60 days
- The Winning customer will bear any and all the fees and charges related to completing the prize hand over process such as (Takaful/Insurance, Registration, VAT, etc.)
- Salaries transferred to SIB through official channels of the UAE Fund Transfer System / Wage Protection System are eligible. Salaries credited in cash or cheque are not eligible
- The net salary transferred to SIB must be 5,000 AED and above
- If the salary stops 45 days before the campaign ends then the chance will be forfeited
- All availed assets facilities (Personal Finance, Car Finance, Real Estate Finance, Covered Cards) must be booked during the campaign and remain active until the end of the campaign, if the facility is settled before the end of campaign then the chance related to the settled facility will be forfeited.
- The minimum finance amount for Personal Finance is 50,000 AED to get 1 chance, and each incremental 50,000 AED equals 1 chance (e.g. Finance amount of 200,000 AED equals 4 chances , and 199,999 AED equals 3 chances)
- The minimum finance amount for Car Finance is 50,000 AED to get 1 chance , and each incremental 50,000 AED equals 1 chance (e.g. Finance amount of 200,000 AED equals 4 chances , and 199,999 AED equals 3 chances)
- The minimum finance amount for Real Estate Finance is 500,000 AED to get 1 chance, and each incremental 100,000 AED will give 1 extra chance for (e.g. Finance amount of 1,000,000 AED Equals 6 chances and 899,999 AED equals 4 chances)
- Covered Card must be active to get 1 chance for Raffle Draw
- Customer must register in Online Banking and login minimum once to get 2 chances for the Lucky Draw
- Sharjah Islamic Bank group employees and the subsidiaries, board members, outsource staff and their spouses and children are not eligible for Raffle Draw
- Sharjah Islamic Bank reserves the right to disqualify any customer at any time from the Draw (provided not a winner) at its sole discretion and without notice
- Sharjah Islamic Bank reserves the right to change the form or the type of prize or the method in which the prize is awarded to the customers.

أ. شروط وأحكام السحب:

- فترة الحملة من 01 مارس 2024 حتى 15 أبريل 2024
- يجب تحويل الراتب للدخول في السحب
- جميع عملاء المصرف الجدد وال الحاليين منذ 2020 المستفيدين من أي من المنتجات/الخدمات المذكورة خلال فترة الحملة مؤهلون للدخول في السحب
- سيتم إجراء السحب تحت إشراف دائرة التنمية الاقتصادية
- فرصة واحدة تعادل مشاركة واحدة في السحب
- سيتم إرسال إشعار للفائز بالسحب على آخر عنوان مسجّل أو سيتم الاتصال به للحصول على أحدث عنوان
- سيتم تسليم الجائزة للفائز بعد تاريخ السحب، وسيتم تسليم الجائزة للدارنة الاقتصادية في حال عدم تسليمها للعميل خلال 60 يوماً
- سيتحمل العميل الفائز كافة الرسوم والمصاريف المتعلقة بإكمال عملية تسليم الجائزة مثل (التكافل/التأمين، التسجيل، ضريبة القيمة المضافة، إلخ)
- الرواتب المحولة إلى مصرف الشارقة الإسلامي من خلال القنوات الرسمية لنظام تحويل الأموال في دولة الإمارات العربية المتحدة / نظام الإمارات لحماية الأجور مؤهلة. الرواتب المودعة نقداً أو بال شيكات غير مؤهلة
- يجب أن يكون الراتب المحول إلى مصرف الشارقة الإسلامي 5,000 درهم أو أكثر
- في حال توقف الراتب قبل 45 يوماً من انتهاء الحملة، سيتم إلغاء فرصة الفوز
- يجب حجز جميع التموليات والمنتجات (التمويل الشخصي، تمويل السيارات، التمويل العقاري، البطاقات المغطاة) خلال فترة الحملة وتبقى مفعلة حتى نهاية الحملة، إذا تمت تسوية التمويل قبل نهاية الحملة سيتم إلغاء فرصة الفوز
- الحد الأدنى لمبلغ التمويل الشخصي هو 50,000 درهم للحصول على فرصة واحدة، وكل مبلغ إضافي قدره 50,000 درهم يساوي فرصة أخرى (على سبيل المثال، مبلغ التمويل 200,000 درهم = 4 فرص، و199,999 درهم = 3 فرص)
- الحد الأدنى لمبلغ تمويل السيارات هو 50,000 درهم للحصول على فرصة واحدة، وكل 50,000 درهم إضافية تساوي فرصة أخرى (مثال: مبلغ التمويل 200,000 درهم = 4 فرص، و199,999 درهم = 3 فرص)
- الحد الأدنى لمبلغ التمويل العقاري هو 500,000 درهم للحصول على فرصة واحدة، وكل 100,000 درهم إضافية تساوي فرصة أخرى (على سبيل المثال مبلغ التمويل 1,000,000 درهم = 6 فرص و899,999 درهم = 4 فرص)
- يجب أن تكون البطاقة المغطاة مفعلة للحصول على فرصة واحدة للدخول في السحب
- يجب على العميل التسجيل في الخدمات المصرفية عبر الأوتولابن وتسجيل الدخول مرة واحدة على الأقل للحصول على فرصتين في السحب
- موظفو مصرف الشارقة الإسلامي والشركات التابعة وأعضاء مجلس الإدارة وموظفي المبيعات الخارجيين وعائلاتهم غير مؤهلين للدخول في السحب
- يحتفظ مصرف الشارقة الإسلامي بحق استبعاد أي عميل في أي وقت من السحب (شرط ألا يكون الفائز) وفقاً لتقديره الخاص ودون إشعار مسبق
- يحتفظ مصرف الشارقة الإسلامي بحق تغيير شكل أو نوع الجائزة أو طريقة منح الجائزة للعملاء.